
SCHRIFTELIJKE VRAAG
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van STEVE VANDENBERGHE
datum: 9 december 2015

aan HILDE CREVITS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS

Directeurs basisonderwijs  -  Ondersteuning

Vanaf 600 leerlingen is er in het secundair onderwijs decretaal in een adjunct-directeur 
voorzien. In het basisonderwijs is dit tot op heden niet het geval. De laatste jaren werd 
vanuit verschillende hoeken aan de alarmbel getrokken dat er iets structureel schort aan 
de invulling en ondersteuning van de functie van schooldirecteur in het basisonderwijs.

Overweegt de minister in de toekomst om, net zoals in het secundair onderwijs, ook in 
het basisonderwijs decretaal in een adjunct-directeur te voorzien vanaf een bepaald 
aantal leerlingen? 



HILDE CREVITS 
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN ONDERWIJS

ANTWOORD
op vraag nr. 112 van 9 december 2015
van STEVE VANDENBERGHE

Het basisonderwijs heeft vergeleken met het secundair onderwijs, geen omkadering voor 
een middenkader in termen van een adjunct-directeur.

Het basisonderwijs is een uitermate belangrijk onderwijsniveau. Zoals de Vlaamse 
volksvertegenwoordiger weet zijn de budgettaire middelen momenteel beperkt. Beleid 
voeren is keuzes maken binnen de beperkte beschikbare middelen. Voor het 
basisonderwijs werd 2,3% bespaard op de werkingsmiddelen, in het secundair onderwijs 
was dit 4,5%. Het was een bewuste beleidskeuze om in het basisonderwijs niet op 
omkadering te besparen. Momenteel is er geen budgettaire ruimte voor uw voorstel.

Los van extra budget, ben ik er van overtuigd dat een globale aanpak tegen planlast en 
een versterking van de bestuurlijke samenwerking tussen verschillende schoolbesturen 
de ondersteuning van het basisonderwijs en de inzet van de beperkte middelen ten 
goede zal komen.


